

19 MARS 2026 | MARCH 19, 2026

ENGLISH VERSION BELOW

INFO TRAVAUX • WORK

VILLAGE DE/OF SENNEVILLE



Fuite détectée sur le réseau d'eau – Avenue Morgan

Une fuite d'eau a été détectée sur l'avenue Morgan. Une coupure d'eau est donc prévue aujourd'hui afin de permettre à l'entreprise Excavation Montpetit d'effectuer des travaux d'urgence pour la réparation.

La durée des travaux s'étendra sur toute la journée (de 8 h à 16 h 30), en raison des conditions du terrain, qui est sableux et actuellement imbibé d'eau.

Pendant l'interruption, évitez d'utiliser l'eau chaude, car si votre chauffe-eau se vide, les éléments surchaufferont.

Le Village de Senneville est conscient des inconvénients causés par cette intervention et vous remercie de votre collaboration.

Nous ferons une mise à jour sur nos canaux de communication. Restez à l'affût!

Pour toute question, veuillez communiquer avec nous au **514 457-6020**.

Water Leak Detected on the Water System – Morgan Avenue

A water leak has been detected on Morgan Avenue. A water shutdown is therefore scheduled for today to allow Excavation Montpetit to carry out emergency repair work.

The work is expected to last the entire day (from 8:00 a.m. to 4:30 p.m.) due to site conditions, as the ground is sandy and currently waterlogged.

During the interruption, please avoid using hot water, as if your water heater empties, its elements may overheat.

The Village of Senneville is aware of the inconvenience caused by this intervention and thanks you for your cooperation.

We will provide updates on our communication channels. Stay tuned!

For any questions, please contact us at **514-457-6020**.



Copyright © 2026 Village de Senneville, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)



Publication: 03/19/2026 | SENNEVILLE